
Protokół  

z zebrania Rady Rodziców, które odbyło się w dniu 19.05.2022 r.  

 

W zebraniu udział wzięła Liliana Reimann - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  
w Świdnicy, Kaja Magdziak – Pedagog Szkolny, Sylwia Madera – Logopeda oraz członkowie 
Rady Rodziców. Poruszone zostały następujące tematy: 

1. Rada Rodziców omówiła system motywacyjny w szkole. W przyszłym roku szkolnym 
wprowadzony zostanie rodzaj paszportu / dzienniczka, w którym dzieci będą zbierały 
punkty za dodatkowe zadania zadawane przez nauczycieli oraz za pomoc koleżeńska 
w zakresie nauki. Wyznaczony zostanie Opiekun / Koordynator do nadzorowania 
projektu i pomocy uczniom. 

2. Proponowane nagrody dla dzieci w ramach systemu motywowania: 
a) Nagroda klasowa – nagroda o charakterze integracyjnym dla klasy 
b) Nagroda indywidualna -  np. nagroda w formie oceny, ułatwienia otrzymania 

szóstki z przedmiotu, itp. 

O nagrodach zdecyduje Samorząd Szkolny. 

3. Rada Rodziców poruszyła również problem dostępności szafek dla dzieci na początku 
roku szkolnego. Dzieci stosunkowo późno otrzymują klucze do szafek i przez pierwszy 
miesiąc muszą nosić wszystkie niezbędne podręczniki i przybory szkolne ze sobą. Pani 
Dyrektor zobowiązała się zmobilizować większą grupę woźnych do wydawania kluczy. 

4. W trakcie zebrania poruszony został także temat dostępności wody pitnej  
z dystrybutora w szkole. Rada Rodziców nie podjęła jeszcze ostatecznej decyzji w tym 
zakresie. 

5. Na zakończenie Rada Rodziców poprosiła Panią Dyrektor o opisanie zasad, na jakich 
zorganizowany jest internet w szkole. Pani Dyrektor zaprosiła na zebranie pana 
Marcina Strzelczyka - Informatyka szkolnego, który opisał w jaki sposób szkoła korzysta 
z internetu, na jakie napotyka problemy i jakie ma potrzeby. Wnioski z dyskusji, która 
nastąpiła później były takie, że szkoła potrzebuje mocniejszego internetu oraz 
okablowania do każdej sali szkolnej, żeby zminimalizować straty przy połączeniu wifi. 
Szkoła nie posiada środków finansowych na modernizację sieci internetowej. Rada 
Rodziców zobowiązała się rozpocząć rozmowy na ten temat z wójt gminy oraz we 
własnym zakresie poszukać potencjalnych źródeł finansowania projektu modernizacji. 

6. Kolejne zebranie Rady Rodziców zaplanowane zostało na 9 czerwca br. na godzinę 
17:00. 

 

 

Protokół sporządziła Maja Kostrzewa. 


